
Hur har maten funkat? Hur har logi funkat?
Hur har fiket 
funkat?

Hur har 
sekretariatet 
funkat?

Hur har CupOnline 
funkat?

Hur har lagvärdskapet 
funkat?

Allmänna 
synpunkter!

Mycket bra. Nästa cup tycker jag 
vi kör öppen frukost och lunch, 
ev även middan. Funkade bra då 
vi testade det i dag sön. 
Schemalägga även personal till 
städpasset. Funkade inte med 
"frivilliga själar" som jag testade 
i år. Städ i hall o toa som föll på 
kökets lott i år mindre bra då vi 
inte kom åt städmaterial till de. 
Kunde inte använda kökets o 
matsalens grejer av hygienskäl. 
Städade så gott det gick. 

Bra om alla gör det som är 
överenskommet, vilket inte all 
gjort. Annars har allt funkat.

För de som inte 
hade möjlighet att 
se matcherna var 
det svårt att följa. 
Rapporteringen har 
varit bättre tidigare 
år.

Bra

Bra men man hade 
kunnat ha fler 
lottringar.

Bra men man kan 
tänka på att ha en 
tydlig röst när man 
sitter som speaker 



Skylt till matsalsdörren. Minst 
två matcher mellan för alla lag så 
de hinner gå till sin mattid.

Fixa karta med logi, 
matsal och ishall 
utmärkta, både 
digital och 
utskriven.

Mer mackor och 
Loka eller 
motsvarande. 
Lotteri tog slut för 
snabbt, sätt 5 priser 
för 120kr nästa 
gång, eller 6 för 
150kr.

Dåligt ljud, strul m 
klockan (svårt att 
påverka). Bättre 
matchreferat så 
man kan följa 
matchen även om 
man inte är på 
plats, ngn match 
var bara start och 
slut.

En resurs för 
matchreferat, 
matsedel saknades.

Jättebra, snällt att fixa 
med mat till hallen.

Städning ska 
alltid tilldelas 
med barnens 
namn, alla är 
ingen. 

Bra Bra Bra

Bra men kommer 
att behövas fler folk 
för att klara av 
utvisningar i 
framtiden Bra Bra

Klockan i 
sekretariatet var 
säkert det bästa 
som fanns när 
den var ny men 
🤔  skicka en 
klagan i alla fall 
till berörda 🤗

Vet ej! Vet ej!
Bra att fiket kunde 
vara i foajén 

Mycket bra! Alla 
som jobbat där har 
ställt upp på ett 
fantastiskt sätt. Där 
emot klockan ställt 
det några gånger 
och det orsakar 
onödig stress....

Bra! Det strulat 
några gånger med 
uppkopplingen 
bara. Vet ej! Vet ej!



Hörde att maten var god. Vet ej Vet ej

Dubbelutvisningar 
är det besvärliga 
men med vår 
hjälpsamma 
inställning bland 
föräldrar så flyter 
det på bara bra. 

Tror inte att lagen 
förstod att de 
kunde uppdatera 
laguppställning till 
matcher. 

God mat, rent och snyggt.
Bra, frånsett ljudet 
från speakern.

Bra site, man skulle 
kunna lägga in fler 
livehändelser 
under match.

Tycker 
Pitehockey skall 
prioritera att 
lägga cuper på LF

Tätt mellan matcher vilket 
försvårande att hinna äta mellan.

Mycket bra och 
trivsamt att vara i 
foajén. Det blir 
stundtals tajt med 
endast två personer 
för kiosk och 
lotteri. Däremot 
behöver vi inte 
bemanna upp till 
kommande cuper 
då det alltid finns 
"lediga" föräldrar 
som hjälpsamt 
stärker upp när det 
behövs.

Mycket bra. Inga 
större bekymmer. 
Börjar vara 
rutinerade 
personer vi det här 
laget.

Bra uppdatering 
löpande under 
matcherna. Funkar 
bra att sköta det 
från sekretariatet 
löpande under 
match.

mycket bra

vet ej,men jag antar 
det har funkat bra 
där också bra bra bra bra



Tror att fria mattider mellan 
vissa tider är toppen.. Matsalen 
är ju stor och det är ju alltid lag i 
matchning så alla kommer ju 
ändå inte på en gång. 

Tycker det kan 
skrivas lite mer där.. 

Mycket bra! Ska 
bara komma ihåg 
att vi inte låser och 
lämnar skolan 
innan de sista lagen 
kommit tillbaka 
från sina matcher 
på kvällen, då ena 
entrédörren gick i 
baklås. Det löste 
sig, men hade varit 
trist om de blivit 
tvungna att sova 
ute. 



Fungerade bra. Vi 
bemannade från 
lördag kl10-22:30 
och söndag 7:30-
13:00, jag tror det 
är bra att ha en 
person på plats, 
endel frågor och för 
att hålla ordning. 
Viktigt att kolla 
innan om det är 
dans på Nolia, det 
lyckades vi får reda 
på denna gång, bra 
med en nyckel per 
lag. Viktigt att 
stämma av 
ventilation och 
värme. Ett lag 
klagade på 
ventilationen. En 
karta som visade 
matstället, logi och 
ishall hade varit 
bra. 

Verkar ha varit 
något 
missförstånd 
kring städning. 
Jag tycker det är 
bäst om logi 
ansvarar för allt 
där inkl städ, 
samma för köket 
och övriga 
föräldrar om har 
arbetspass på 
ishallen hjälps åt 
och städar där. 


